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Z A P I S N I K 

Sa konstituirajuće sjednice Upravnog Vijeća Centra za odgoj i obrazovanje Lug, Lug Samoborski, 

održane dana 24. rujna 2020. godine s poĉetkom u 13:20 sati. 

Nazočni članovi Upravnog vijeća: 

1. Gordan Hanžek 

2. Niko Marušić 

3. Anka Jurišić-Kvesić 

4. Dean Ćebić 

Nenazočni članovi Upravnog vijeća: 

1. Arijana Lovrenĉić-Huzjan 

Ostali nazočni : 

1. Katarina Špehar Fiškuš, ravnateljica Centra za odgoj i obrazovanje Lug 

2. Jasna Ripić, zapisniĉar 

Sjednicu Upravnog vijeća otvara ravnateljica Centra za odgoj i obrazovanje Lug Katarina 

Špehar Fiškuš koja pozdravlja sve nazoĉne na sjednici. 

Prelazi se na utvrĊivanje dnevnog reda kojeg su ĉlanovi Upravnog vijeća primili putem e-

maila, a koji je propisan odredbama ĉlanka 10. Poslovnika o radu Upravnog vijeća Centra za 

odgoj i obrazovanje Lug ravnateljica COO Lug pita prisutne imaju li primjedbe ili prijedloge na 

predloženi dnevni red. Predstavnik radnika Dean Ćebić je iznio prijedlog da se uvrsti u drugu toĉku 

dnevnog reda Zahtjev radnika, no ravnateljica smatra da će se po zahtjevima radnika raspravljati 

pod toĉku Razno. Ĉlanovi Upravnog vijeća se slažu s prijedlogom ravnateljice i sukladno tome 

predlažu da se donese sljedeći dnevni red. 

Dnevni red: 

1.  Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice Upravnog vijeća Centra Lug 

2. Izvješće o Odluci osnivaĉa o imenovanju ĉlanova Upravnog vijeća 

3. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća COO Lug  

4. Usvajanje Godišnjeg plana i programa za odjel obrazovanja i osposobljavanja i  usvajanje 

Školskog kurikuluma za 2020/2021.  

5. Donošenje Etiĉkog kodeksa Centra za odgoj i obrazovanje Lug 

6. Izvješće ravnatelja o radu od prethodne sjednice 

7. Razno   

 

Otvorena je rasprava. 

Ravnateljica daje na glasovanje o prijedlogu navedenog Dnevnog reda:  

Daje se na glasovanje: ĉetiri (4) glasa za. 

Zaključak: Dnevni red konstituirajuće sjednice Upravnog vijeća je jednoglasno usvojen. 
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Ad. 1. Verifikacija zapisnika s 22. Sjednice Upravnog vijeća od 17.06.2020. g. 

Na tekst zapisnika s 22. sjednice nitko od ĉlanova UV nije imao primjedbi. 

Rasprava je završena. 

Predsjednik UV predlaže ZAKLJUČAK da se zapisnik s 22. sjednice UV usvoji. 

Daje se na glasovanje: četiri (4) glasa za. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

Ad. 2. Izvješće o Odluci osnivača o imenovanju članova Upravnog vijeća 

 Ravnateljica COO Lug upoznaje prisutne s Odlukom sada s novim nazivom Ministarstva 
rada, mirovinskog sustava, mladih i socijalne politike o imenovanju ĉlanova Upravnog vijeća COO 
Lug kao predstavnike osnivaĉa od 04. rujna 2020. god.  
 Po završnom izvješću ravnateljice COO Lug vrši se verifikacija mandata novoizabranih 
ĉlanova UV. 
 
 
Ad. 3.  Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća COO Lug 
 Ravnateljica COO navodi kako se predsjednika i zamjenika predsjednika UV COO Lug bira 
izmeĊu ĉlanova UV kao predstavnika osnivaĉa, ĉlanovi vijeća jednoglasno donose odluke da se 
glasovanje obavlja javno, te po ovoj toĉki dnevnog reda otvara rasprava. 
 Za rijeĉ se javlja Niko Marušić, ĉlanica UV koja predlaže Gordana Hanžeka za predsjednika 
UV, te Anku Jurišić-Kvesić za zamjenicu predsjednika UV COO Lug. Kako se od strane ĉlanova 
UV više nitko nije ukljuĉio u raspravu, ravnateljica je istu zatvorila i 2. toĉku dnevnog reda te dala 
na glasovanje po kojoj su ĉlanovi UV jednoglasno donijeli slijedeći  
 

Daje se na glasovanje: četiri (4) glasa za. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

ZAKLJUČAK 

O izboru predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća 

Centra za odgoj i obrazovanje Lug 

1. Za predsjednika Upravnog vijeća Centra za odgoj i obrazovanje Lug jednoglasno je 

izabran Gordan Hanžek, dip.ing.graĊ 

2. Za zamjenika predsjednika Upravnog vijeća Centra za odgoj i obrazovanje Lug 

jednoglasno je izabrana Anka Jurišić-Kvesić, dr. med. dent. spec. stom. protetike 

 

Ad. 4. Usvajanje Godišnjeg plana i programa za odjel obrazovanja i osposobljavanja i  

usvajanje Školskog kurikuluma za 2020/2021. 

Poziva se na sjednicu voditeljica odjela obrazovanja i osposobljavanja Centra Lug Vesna 

Hribar Skukan da predstavi program i školski kurikulum za 2020/2021 školsku godinu te 

predsjednik UV daje rijeĉ voditeljici. UtvrĊuje se da je Godišnji plan i program za odjel obrazovanja 

i osposobljavanja potvrĊen na Nastavniĉkom vijeću, navodi djelatnike škole i programe u Centru te  
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radionice; autolakirerska radionica, autolimarska radionica, soboslikarska radionica, vrtlarska 

radionica, bravarskoj radionici i kabinet kuhara i slastiĉara koje se obavlja sukladno Zakonu o 

odgoju i obrazovanju.  Napominje da nema velikih promjena naspram prethode godine, osim 

provoĊenje epidemioloških mjera koje se primjenjuju u školama, te se obavlja dnevno 

obavješćivanje u MZO o promjenama što se tiĉe zdravstvenog stanja uĉenika. Teorijska nastava 

se provodi prema modelu A, suradnja nastavnika s odgajateljima je u nastavku, novi predmet etika 

koju izvodi vjerouĉitelj, broj uĉenika se povećao naspram prethodne godine. Anka Kvesić Jurišić 

daje upit na utjecaj uĉenika što se tiĉe same integracije završetkom obrazovanja u Centru Lug; 

Vesna Hribar Skukan odgovara da je njihovo karakterno ponašanje već formiramo tek je jedino 

njihovo obrazovni status nadograĊen. Zakljuĉno s svime iznesenim  

Predsjednik UV predlaže da se pristupi glasovanju. 

ZAKLJUČAK 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće usvaja Godišnji plan i program za odjel 

obrazovanja i osposobljavanja  i Školski kurikulum za 2020/2021 god. 

Daje se na glasovanje: četiri (4) glasa za. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

Ad. 5. Donošenje Etičkog kodeksa Centra za odgoj i obrazovanje Lug 

Ravnateljica predlaže donošenje Etiĉkog kodeksa kojim bi se uredili odnosi izmeĊu 

djelatnika, djelatnika i korisnika i odnos djelatnika prema svome radu i naĉinu na koji predstavljaju 

ustanovu u kojoj rade. On služi kao smjernice u ponašanju i ĉuvanju ugleda ustanove te predlaže 

da se isti Etiĉki kodeks stavi na glasanje, te predlaže imenovanje za ĉlanove etiĉkog povjerenstva 

: Mira Piškulić, zamjena Magdalena Perković, Ljiljana Dujmović, zamjena Tihomir Mikulić i Stjepan 

Fundurulić, zamjena Jasna Ripić. Predstavnik radnika zanima jesu li isti radnici obaviješteni o 

prijedlogu za imenovanje te mu ravnateljica odgovara da je svakog radnika upitala jesu li voljni biti 

u povjerenstvu i od svakoga je dobila suglasnost za prijedlog imenovanja. 

Predsjednik UV predlaže da se pristupi glasovanju. 

ZAKLJUČAK 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće donosi Etiĉki kodeks Centra za odgoj i obrazovanje Lug.  

Daje se na glasovanje: četiri (4) glasa za. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

Predsjednik UV predlaže da se pristupi glasovanju. 

ZAKLJUĈAK 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće na prijedlog ravnateljice imenuje ĉlanove etiĉkog 

povjerenstva u sastavu od Mira Piškulić, zamjena Magdalena Perković, Ljiljana Dujmović, zamjena 

Tihomir Mikulić i Stjepan Fundurulić, zamjena Jasna Ripić.  

Daje se na glasovanje: tri (3) glasa za, jedan (1) suzdržan. 
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Zakljuĉak je većinom glasova usvojen. 

Ad. 6. Izvješće ravnatelja o radu od prethodne sjednice 

- Danom podnošenja izvješća u Centru Lug je 61 djelatnika na neodreĊeno i jedna djelatnica na 

odreĊeno vrijeme; Danijela Degel Ivanić sporazumno raskinula radni odnos s danom 

07.08.2020. i Mirjana Firm s danom 11.08.2020. ostvarila pravo na starosnu mirovinu; dana 

13.07.2020. Gordana Vapnar se zaposlila na radno mjesto raĉunovodstveni referent – 

blagajnik likvidator i Antonija Vukelić se dana 20.07.2020. zaposlila na radno mjesto glazbeni 

terapeut – oboje na neodreĊeno vrijeme. Ljiljana Majstorović i dalje preko ugovora  o djelu 

obavlja poslove voditelja raĉunovodstva a tijekom protekla tri mjeseca Jasminka Paić isto tako 

preko ugovora o djelu obraĉunava plaću i isplatu temeljem TKU-a za djelatnike Centra Lug. 

Natjeĉaj za radno mjesto raĉunovodstveni referent – likvidator obraĉuna plaće je još uvijek u 

tijeku. 

- Zatraženo je od nadležnog ministarstva dodatna sredstva u iznosu od 188.325,00 kn za 

režijske troškove, te su povećani troškovi zbog sklopljenih ugovora o djelu, te je na odreĊenim 

stavkama preostalo sredstava za npr. hranu 

- Za odjel Radnih aktivnosti primjenjuju se epidemiološke upute Hrvatskog zavoda za javno 

zdravstvo od 29.05.2020. godine, te su temeljem inspekcijskog nadzora Stožera civilne zaštite 

Centru Lugu dane visoke ocjene što je tiĉe poštivanja epidemioloških mjera, takoĊer su 

spremne prostorije za izolaciju i samoizolaciju u sluĉaju potrebe. Jedan djelatnik se 

dobrovoljno prijavio za rad u samoizolaciji.  

- Što se tiĉe same atmosfere u Centru napominje da je nepovoljna te da je organizirana 

supervizija za pomoć u nošenju s poslom i samom situacijom oko COVID-a 19 no nijedan 

djelatnik se nije prijavio za pohaĊanje.  

- U postupku je izrada nove web stranice koja treba bili prilagoĊena osobama s invaliditetom  

- Dio Dvorca koji je pretrpio štetu od potresa je saniran no što se tiĉe sanacije wc-a upućen je 

odgovor od nadležnog ministarstva da je ponuda previsoka 

- Pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta je trenutno na savjetovanju kod sindikalnog 

povjerenika koji obavlja dužnost Radniĉkog vijeća, Predstavnik radnika Dean Ćebić napominje 

da se predmetni pravilnik kosi s Statutom Centra Lug, pritužbe su u postupku podnošenja. 

Ravnateljica napominje da joj je upućeno na sastanku u ministarstvu da se donošenjem 

Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta ide u izmjenu Statuta Centra koji će biti usklaĊen. 

TakoĊer će se Pravilnik o radu dati na savjetovanje sindikalnog povjerenika koji obavlja 

dužnost Radniĉkog vijeća.  

- Poteškoće s zapošljavanjem djelatnika na zamjeni s obzirom da se za svako zaposlenje traži 

suglasnost nadležnog ministarstva, no i sami djelatnici koji se nalaze na bolovanju 

nepouzdano dostavljaju informaciju vraćanju na posao. Predstavnik radnika Dean Ćebić 

svakako smatra da se treba tražiti suglasnost za zapošljavanje bez obzira na informaciju koja 

se dobije od radnika za vraćanje na posao.  
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- Problem u organizaciji rada u odjelu „odgoja“ jer je stupanjem na snagu novog rasporeda 

rada, djelatnici „odgoja“ ne ostvaruju prekovremeni rad i javlja se nezadovoljstvo djelatnika, 

odreĊeni broj djelatnika koji nisu u obvezi raditi vikendom se pozvalo na Kolektivni ugovor za 

djelatnost socijalne skrbi da ih se iz rasporeda u predmetne dane izbaci i samim time je 

otežana izrada rasporeda, te ravnateljica izražava zabrinutost za sigurnost korisnika 

- Djelatnici Krešimir Štibohar i Zdravko Lovrić su dobili upozorenje na obveze iz radnog odnosa 

s mogućnošću otkaza s obzirom da su propustili u što kraćem vremenu osigurati psihološku i 

psihijatrijsku pomoć nakon što su došli do saznanja da je korisnik iskazao ozbiljne suicidalne 

namjere i imao želju za hospitalizacijom, ravnateljica napominje da se djelatnici odgoja bave 

krivim stvarima, no  što predstavnik radnika Dean Ćebić upoznaje ĉlanove da se korisniku 

ništa nije dogodilo. Nadalje navodi da se ĉeka suglasnost za zapošljavanje kao zamjenu, 

djelatnici „odgoja“ rade kroz nejednaki tjedni raspored, javlja se manjak ljudi, jedna djelatnica 

radi svaki vikend, općenito javlja se otežani rad. Dana upozorenja na obveze iz radnog 

odnosa s mogućnošću otkaza nisu dana sukladno zakonskoj proceduri te u Centru se više 

korisnika prijeti samoubojstvom. Napominje da niti jedan prethodni ravnatelj nije u toj koliĉini 

izdao upozorenje na obveze iz radnog odnosa s mogućnošću otkaza kao trenutni ravnatelj. 

Još jedan od problema je manjak komunikacije u rješavanju problema te predlaže da se 

raspored rada korigira isto tako da se obavi sastanak s djelatnicima. Ravnateljica teži 

promjenama u ustanovi i nije problem ako će to biti u cijenu smjene ravnatelja.  

- Zakljuĉno predsjednik Upravnog vijeća napominje da je Upravno vijeće sastavljeno u svrhu 

nadzora zakonitosti voĊenja ustanove, te ne ulazi u odluke ravnatelja kada su u pitanju 

Upozorenja na obveze iz radnog odnosa s mogućnošću otkaza. 

Predsjednik UV predlaže da se pristupi glasovanju. 

ZAKLJUČAK 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće je upoznato o konkretnim  o stanju i dogaĊanjima u 

Centru.  

Daje se na glasovanje: ĉetiri (4) glasa za. 

Zakljuĉak je jednoglasno usvojen. 

Ad. 7. Razno 

Ravnateljica želi pojasniti zahtjeve radnika koji su predali Darko Štuka i Krešimir Štibohar.  

Radnik Darko Štuka je predao zahtjev za zaštitu prava radnika jer smatra da mu se danim 

Upozorenjem na obveze iz radnog odnosa s mogućnošću otkaza krše radniĉka prava s obzirom 

da je radno mjesto radnika odgajatelj slobodnih aktivnosti i nije zadovoljan što je privremeno 

rasporeĊen na radno mjesto odgajatelja/rehabilitatora i odbijao je rad u odgojnoj skupini iako je 

težina radnog mjesta lakša od one koja je propisana ugovorom o radu. Tema oko radnik 

Krešimira Štibohara je već raspravljena te je isti radnik predao zahtjev radi poništavanja 

Upozorenja na obveze iz radnog odnosa s mogućnošću otkaza. 

Predsjednik nanovo napominje da Upravno vijeće ne ulazi u odluke ravnateljice te ne može 

za ove sluĉajeve odluĉivati o zahtjevima radnika.  
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Predstavnik radnika Dean Ćebić napominje problematiku oko statusa slobodnih dana i 

meĊuljudskim odnosima u Centru, problem oko manjka ljudi i da se za zamjene trebaju tražiti 

suglasnosti za zapošljavanje te važnost oko komunikacije ravnatelja s radnicima i odluke 

ravnateljice bez informiranja s radnicima. TakoĊer smatra da važeći raspored rada nije u skladu 

s Kolektivnim ugovorom za djelatnost socijalne skrbi pošto radnici nemaju neprekidani tjedni 

odmor od 48 sati te da radni tjedan treba biti od ponedjeljka do petka.  

Predsjednik Upravnog vijeća predlaže da se u roku od 15 dana dostavi raspored rada 

Ministarstvu rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike na savjetovanje i davanja 

mišljenja o zakonitosti predmetnog rasporeda.  

Predsjednik UV predlaže da se pristupi glasovanju 

ZAKLJUČAK 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće daje uputu o dostavi raspored rada Ministarstvu 

rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike na savjetovanje i davanja mišljenja o 

zakonitosti predmetnog rasporeda u roku od 15 dana. 

Daje se na glasovanje: ĉetiri (4) glasa za. 

Zakljuĉak je jednoglasno usvojen. 

 

Rasprava je zakljuĉena u 14:50 sati. 

Lug Samoborski, 24.09.2020. 

Zapisniĉar:                                                                                    Predsjednik UV-a 

Jasna Ripić                                                                           Gordan Hanžek dip.ing.graĊ. 

___________________                                                     ________________________ 

 

KLASA: 023-01/20-01/8 

UR.BR.: 238/27-98-01-20-2 

 


